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Initiativ från Sverigedemokraterna - Malmö Konståkningsklubb 
FRI-2023-971 

Sammanfattning 
Sverigedemokraterna (SD) lämnade ett nämndsinitiativ avseende Malmö Konståkningsklubb vid 
fritidsnämndens möte den 26 april 2023. Fritidsförvaltningen fick i uppdrag att utreda initiativet. 
Fritidsförvaltningen informerar fritidsnämnden om pågående dialog med Malmö 
Konståkningsklubb för att skapa bättre förutsättningar i Malmö Arenas träningshall. Bland 
annat förvaringsutrymme, samlingslokal och lokal för fysträning. Fritidsförvaltningen informerar 
vidare om ishallsutredningen 2021 samt planerna för ishall på stadionområdet.   
 

Förslag till beslut 
1. Fritidsnämnden anser initiativärendet från SD avseende Malmö Konståkningsklubb 

besvarat i enlighet med förvaltningens tjänsteskrivelse. 
 
Beslutsunderlag 
 §70 FRN Initiativ från Sverigedemokraterna - Malmö Konståkningsklubb 
 G-Tjänsteskrivelse fritidsnämnden 230525 
 
Beslutsplanering 
Fritidsnämnden 2023-04-26 
Fritidsnämndens ordförandeberedning 2023-05-11 
Fritidsnämndens Arbetsutskott 2023-05-22 
Fritidsnämnden 2023-05-25 
 
Beslutet skickas till 
Sverigedemokraterna i fritidsnämnden 
 
Ärendet 
Sverigedemokraterna (SD) lämnade ett nämndsinitiativ avseende Malmö Konståkningsklubb vid 
fritidsnämndens möte den 26 april 2023. Fritidsförvaltningen fick i uppdrag att utreda initiativet. 
Fritidsförvaltningen informerar fritidsnämnden om pågående dialog med Malmö 
Konståkningsklubb för att skapa bättre förutsättningar i Malmö Arenas träningshall bland annat 
förvaringsutrymme, samlingslokal och lokal för fysträning. Fritidsförvaltningen informerar 
vidare om ishallsutredningen 2021 samt planerna för ishall på stadionområdet. 
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Bakgrund 
Ishallar 
Fritidsförvaltningen genomförde i samarbete med stadsfastigheter en utredning avseende Malmö 
stads ishallars status och framtida behov. Fritidsnämnden godkände rapporten i december 2021 
och gav förvaltningen i uppdrag att använda den som underlag vid framtagande av kommande 
lokalbehovsplan.  
 
Isföreningar 
Fritidsförvaltningen fördelar tider enligt gällande regelverk i stadens ishallar. Föreningar som 
bedriver ishockey och konståkning trängs med mindre sporter som short track, paraishockey och 
curling om tillgång till istid. Samtidigt som Malmös befolkningsmängd under de senaste tre 
decennierna har vuxit med nästan 50% har antalet ishallar inte blivit fler i takt med denna 
tillväxt. Föreningarna utrycker en önskan om att växa men får inte tillgång till mer träningstid på 
is och därmed bromsas tillväxten. I Malmö nyttjar idag 13 olika föreningar de kommunala 
istiderna. Istider för föreningarna skaffas antingen i kommunens egna ishallar eller genom 
hyresavtal med Malmö Arena och Kockum Fritid.  
 
Malmö Konståkningsklubb 
MKK redovisade 304 bidragsberättigade medlemmar och 14 933 deltagartillfällen den 1 mars 
2023. Det är en ökning från föregående år då föreningen redovisade 265 bidragsberättigade 
medlemmar och 8705 deltagartillfällen. I enlighet med fritidsnämndens regelverk beviljas MKK 
därmed 1,0 konsulenttjänst. MKK har under en längre tid fostrat åkare på hög nivå med 
deltagande på såväl EM, VM som OS. MKK tränade på stadionområdet fram till 2014 då isytan 
vid Europaporten revs för att ge plats för Pingstkyrkans grundskola.  
 
När isytan vid Europaporten revs fick MKK flytta sin breddverksamhet till träningshallen på 
Malmö Arena. De fick i samband med detta välja om de ville behålla sin elitverksamhet på 
Isstadion men klubben valde att även flytta denna, eftersom det blev svårt för tränare att hinna 
förflytta sig mellan grupperna vilket skulle medföra en minskning av möjliga träningstimmar 
p.g.a. transporttiden.  
 
I Malmö Arenas träningshall har MKK ett mindre förråd och en liten danssal att tillgå. Deras 
kansli ligger idag på Isstadion. De har inte tillgång till ytor för fysträning som idag får ske 
utomhus, i omklädningsrum eller i entrén. MKK har platser för sina elitsatsande åkare på Malmö 
Idrottsgrundskola och på Malmö Idrottsgymnasium. Elever som elitsatsar tränar flera gånger om 
dagen, både före och efter skolan.  
 
Förvaltningens stöd 
Fritidsförvaltningen har de senaste åren haft dialog med Malmö Konståkningsklubb både vad 
gäller schemaläggning och anläggningsutveckling. De senaste fem månaderna har förvaltningen 
träffat representanter för föreningen vid tre tillfällen. Under hösten 2022 var bland annat 
förvaltningen ute på Malmö Arena för att diskutera möjligheter till att hyra och utveckla 
ytterligare ytor för att möta föreningens behov av förråd, uppvärmningsyta, samlingsrum och 
styrketräning. Utrymmena i Malmö Arena är begränsade men förvaltningen upplever att den nya 
fastighetsägaren är intresserad av att finna olika lösningar. 
 
De senaste åren har förvaltningen och föreningen diskuterat en flytt från Malmö Arena till 
Isstadion. Men utifrån dagens förutsättningar blir slutsatsen att Malmö Arenas träningshall är 
den bästa lösningen. Föreningen har i stort sett alla timmar i hallen och påverkas inte negativt av 
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evenemang. Trots bristerna som påpekats så uppfattar förvaltningen att dessa förutsättningar är 
relativt unika inom konståkningen i Sverige.  
 
MKK har en aktiv medlem med i Malmö Idrottsakademis program och förutom stödet till den 
aktive får föreningen stöd för att bedriva internationella utbyten och utbildningar.  
 
Fritidsförvaltningens bedömning 
Föreningslivets utmaningar vad gäller brist på ledare, resurser och lokaler lyfts i olika 
sammanhang och förvaltningen försöker på många sätt stödja föreningslivet i Malmö. Stödet ges 
genom fritidsnämndens olika bidrag men också genom möten och dialog för att effektivt nyttja 
anläggningar och lokaler. Förvaltningen arbetar också för att minska administrationen och det 
nya boknings- och bidragssystemet som infördes 2022 har mottagits positivt.  
 
Vad gäller isföreningar, såsom ishockey och konståkning, så menar förvaltningen att de får ett 
stort stöd av fritidsnämnden; träningstimmar, förråd, mötesrum och olika bidrag. Förvaltningen 
är dock medveten om att det inte alltid går att möta de ökade krav som ställs. Utöver dessa 
bidragsberättigade föreningar finns behov hos föreningar som inte är bidragsberättigade samt 
allmänheten som också önskar istider. 
 
Vad gäller Malmö Konståkningsklubb så fortsätter dock fritidsförvaltningen diskussionen med 
fastighetsägaren för Malmö Arena och har ambitionen att kunna möta några av de behov som 
belysts. Förvaltningen arbetar också enligt tidigare beslut att den ishall som ska byggas på 
stadionområdet ska ha konståkning och skridskoåkning som utgångspunkt för hallens 
utformning.  
 
Ansvariga  
Johan Hermansson  Direktör 
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